

# BESTYRELSESMØDE

Torsdag d. 10. juni 2021 kl. 19.00



**Ordstyrer:** Charlotte

**Referent:** Charlotte

Deltagere: Christian, Andreas, Jens, Nanna, Sara og Charlotte

**Varme, Kaffe & The:** Nanna

**Afbud:** Ingen

1.	Ordstyrer	<b>Er der punkter til evt.?</b>  Resumé af lejeaftaler  -
2.	Chistian	<b>Ny Tvistur ridehal</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Forslag: I forlængelse af ovalbanen (mod nord) i samarbejde med Rasmus</li><li>- Bestyrelsen er enige om, at gå videre med idé om at bygge ekstra ridehal.</li><li>- Charlotte tager kontakt Rasmus/Lisa og laver aftale om møde efter DM – start august</li><li>-</li></ul>
3.	Chistian / Forslag fra bixudvalg	<b>Bixen</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Halvtag ved bixen Indhente tilbud på halvtag Jens</li><li>- Salgsvogn (+ evt. pavillonen) tættere på banen Bestyrelsen kan pt ikke bakke op omkring forslaget</li></ul>
4.	Andreas / Jens	<b>Strøm og internet ved ovalbanen</b>  Bestyrelsen er enige om, at gå i gang med anlæg snarest  Prisen er 32000 inkl. Moms  Jens /Andreas ansvarlige
5.	Charlotte	<b>Vinduer ridehal/rytterstue</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Dialog med Lisa</li></ul> <b>Christian og Jens</b>
6.	Charlotte	<b>Status DM</b>  Kontrakt indgået med DI
7.	Charlotte	<b>Sponsorpræmier fra udgået bingo</b>

		Lotteri til DM – Andreas og Charlotte
8.	Charlotte	<b>Opgavefordeling i bestyrelsen</b> - Opdatering hjemmeside, FB, m.m. Hjemmeside: Andreas Sara: dagsordener
9.	Charlotte	<b>Møde med udvalg august / september</b> Dato: 18/9 Ansvarlige Nanna, Sara
10.	Christian	<b>Økonomistatus</b> - Pinsestævne overskud over 80000 - Sommerstævne +40000
11.	Charlotte	Evt. Nanna foreslår at hun prøver at undersøge et evt. tilbud på at grave skråningen mere flad.  Lejekontrakt Bestyrelsen har lavet fejl omkring afregning af Pinsestævne til Lisa jfr. tillæg til lejekontrakt siden 2017 -
12.	Referent	<b>Opsamling fra mødet i dag</b> - Referent lister opgaver der aftalt